大同大學獎勵外國學生獎學金設置要點

Tatung University Regulations on Scholarship for Foreign Students
1. 為獎勵外國學生於本校就學，依據「教育部補助大專校院及其附設華語文教學機構設置外國學生獎學金核撥作業規定」訂定「大同大學獎勵外國學生獎學金設置要點」
The setting-up of this regulation, to encourage foreign students to study in Tatung University, is based on Ministry of Education’s working guidelines on subsidies offered to colleges and universities, as well as to affiliated Chinese-teaching institutes, on their issuing of scholarships to foreign students.

2. 本獎學金申請資格為依據外國學生來臺就學辦法進入本校就學之學生。

The eligible applicants to this scholarship are those who enter Tatung University following the Regulations Regarding International Students Undertaking Studies in Taiwan.
3. 本獎學金申請時間及申請所須表件由教務處招生組公告，由學生自行提出申請。

Application time and form for this scholarship can be gained from the Admission Session of the Office of Academic Affairs. Application should be made by students themselves.

4. 本獎學金之審核由教務長召集教務處、學生事務處相關主管及申請學生之系所主管召開審查會議，依據當年度教育部核撥金額、申請學生成績及表現，擇優核定獎學金名額及金額。

Approval of this scholarship will be made by verifying committee led by the Dean of Academic Affairs, which consists of delegates from Office of Academic Affairs, Office of Student Affairs and chair of the department to which the applicant belongs. The applicants granted and the amounts offered will vary, depending on the ranges given by Ministry of Education, the student’s academic and other achievements.
5. 本要點經行政會議通過後實施，修正時亦同。

These regulations will be brought to force after being approved by the University’s Administrative Meeting. For amendment, the procedure is the same.

